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V neděli 22.1.2012 odjeli žáci šesté, sedmé, osmé a deváté třídy na  lyžařský výcvik na Špičák. Já dorazila později, protože 
jsme se vrátili z francouzských Alp. Zabydleli jsme se, povlékli peřiny, převlékli do pyžam a upadli do měkkých postelí.  
         V pondělí  ráno  po  snídani  jsme  se  oblékli  do  lyžařského  a 
utíkali na svah. Dopoledne jsme se rozjezdili a odpoledne nás naši 
instruktoři pan uč. Zdeněk  Valečka, Roman Dvořák, Michal Fronk, 
Petr Schejbal a paní uč. Slávka Schenková rozdělili do družstev a 
začalo  učení  a  pilování,  došlo  i  na  nové  styly.  Po  jízdách 
v družstvech  jsme si mohli  ještě trochu volně zalyžovat. Do chaty 
jsme se došourali trošku unavení, ale po večeři jsme už zase měli 
dost sil a zahráli jsme si kulečník. Ten jsme hráli často, protože nás 
moc bavil a hodně jsme se u něj nasmáli. V úterý dopoledně jsme 
opět  jezdili  v družstvech,  učili  jsme  se  carvingový  oblouk. 
Odpoledne  byly  volné  jízdy.  Když  jsme  večer  leželi  v peřinách, 
těšili jsme se na další den. Ve středu jsme lyžovali jen dopoledne. 
Odpoledne  jsme  soutěžili.  Prvním  úkolem  bylo  postavit 
nejkrásnější  výtvor  ze  sněhu. Naše  skupinka  postavila  Shrekovu 
chaloupku  i  kadibudkou,  jiná  skupinka  Perníčka,  další  tenisku  a 
poslední  Postrach  číšníků.  Další  úkol  byl  běhání  z kopce  kolem 
tyče a zase do kopce. Všichni jsme se unavení plazili do chaty. Od 
rána jsme se těšili na večerní lyžování, moc jsme si ho užili, škoda, 

že bylo  jen  jednou. Ve čtvrtek dopoledne  jsme závodili v lyžování a 
odpoledne  jsme  jezdili v maskách. Na svahu se objevil pirát, anděl, 
indián,  šípkové  křoví,  doktoři  nebo  klaun.  Ani  naše  vedení 
nezklamalo, a tak se mezi námi proháněli dvě krávy a dva trestanci. 
Večer  jsme  se  dočkali  i  návštěvy  paní  uč.  Ivany  Brožovské 
s manželem i malou Anetkou a bývalých spolužaček Simony a Anety. 
Pěkně  to  s námi  rozbalili  na  diskošce,  ke  které  nám  hrála  právě 
Simona. V pátek ráno jsme si ještě naposledy zalyžovali, pak zabalili, 
vyklidili pokoje a po obědě, který byl výborný jako všechno jídlo celý 
týden, jsme se rozloučili a vyrazili k domovu. 
                Byl  to  báječný  týden,  určitě  na  to  budeme  všichni  rádi  a 
dlouho vzpomínat. Moc ráda bych se na Slavoj zase vrátila. 

Veronika Schejbalová, 7. třída 



Vysvědčení v 1.třídách  
Jako reportér školního časopisu jsem se byl podívat v 1. třídách, kde děti dostávaly svá první 

vysvědčení. Většina dětí dostala samé jedničky, ale objevila se i sem tam nějaká dvojka. V 1.A vybraly 
děti jako nejlepší předmět matematiku. Taky si pochvalovaly paní učitelku, jak je na ně velmi hodná. 
V matematice se teď učí sčítání a odčítaní. Děti měly velikou radost z vysvědčení a doma je určitě 
pochválili. Naopak v 1.B děti mají nejradši  český jazyk. Dvě holčičky nám řekly celou abecedu a uměly 
to perfektně. Děti jsou velice rády za vysvědčení a ten, kdo měl dvojku, nám slíbil, že se zlepší ! 

                                               Albín A.  Balát , 8.A  
3. A na bruslích 
 Ve středu 15. února, kdy hodně mrzlo, jsme se 
rozhodli, že půjdeme bruslit na Pivovarský rybník. 
Dělali jsme různé krasobruslařské soutěže a někteří 
kluci hráli hokej. Musíme přiznat, že pádů bylo taky 
dost. 

Kamilka Felixová, 3. A 
 
Soutěž JEŽEK ve 3. B 

31. ledna jsme dostali vysvědčení a 
vyhodnocovali jsme soutěž  JEŽEK. Děti, které 
dobarvily celého ježka, měly naději na výhru. Na 1. 
místě se umístila Markéta Forejtová, na 2.místě 
Dominik Baum a 3. místo obsadily Barbora Záhořová a 
Eliška Pluhařová. Tatínek Dominika Bauma dodal do 
soutěže krásné odměny, a tak první čtyři žáci dostali 
při rozdávání vysvědčení i krásný dárek – mobilní 
telefon.  

Veronika Bláhová, 3. B 
Projekt – kadeřník 

Dne 30. ledna byla celá 4.A v kadeřnictví, 
abychom získali nějaké informace o tomto povolání před 
čtvrtečním projektem. Nejdříve nám paní kadeřnice 
předvedla různé střihy na dvou objednaných dětech (Terce 
Stodolové a Filipu Stodolovi). Při stříhání nám paní 
kadeřnice vysvětlila, jak se správně stříhá, protože to, co 
nám předvedla na dvou spolužácích, byla jen zkrácená 
verze. Pak nám na Káje Fišerové ukázala zhotovení 
účesu. Byly to lokny. Po Káje přišla na řadu Sára Cavallari, 
které paní kadeřnice nejdříve vlasy natupírovala, to nám 
připadalo velmi šílené, ale pak se z toho vyklubal 
nádherný účes. Ostatní účesy a střihy byly také moc 
hezké. Děkujeme. 

Sára Cavallari a Tomáš Doležal, 4. A  
Plavání 
 V týdnu od 16. do 20. ledna jezdily třídy 4. A 
a 4. B na plavání. Hned první den nám paní plavčice 
řekla, co nás čeká, a rozdělila nás do skupin podle 
toho, jak umíme plavat. Další dny už jsme 
procvičovali plavání. Poslední den byly závody. 
Vyhrála 4. B. 

Sára Cavallari, 4. A 
Výherci čtenářské soutěžě 
 Dne 26. ledna proběhla v 5. A čtenářská soutěž. 
Zúčastnilo se jí přibližně 15 žáků. Porota, ve které zasedl pan 
ředitel J. Šobr a paní učitelky Augustinová, Suchá a Pluhařová, 
nás ohodnotila takto: 

1. místo K. Kozáková 
2. místo D. Šmejkalová 
3. místo L. Radějová 

Zvláštní ocenění poroty získal V. Hrnčíř. Byli jsme mile 
překvapeni, jak to dopadlo. Někteří žáci, kteří nevyhráli, byli 
zklamaní, ale paní učitelka řekla, že pokud budeme chtít, 
proběhne soutěž ještě jednou na konci roku. Soutěž se všem 
moc líbila. 

T. Bláhová, D. Šmejkalová, 5. A 



Evropa a podnebné pásy  
Nedávno jsme dělali projekt „EVROPA A MY“. Paní učitelka nás při přírodovědě seznámila s 

podnebnými pásy. Jsou 4: tropický, subtropický, polární a samozřejmě mírný. Největší území Evropy patří 
mírnému podnebnému pásu. Do mírnému pásu patří i naše Česká republika.  

Pracovali jsme ve 4 skupinách. Každá zpracovávala jeden podnebný pás tak, aby potom mohla  
ostatním skupinám říci o podmínkách tohoto pásu. Na dataprojektoru jsme měli možnost sledovat živočichy 
a rostliny těchto pásů. Nejvíce se nám líbilo putování ledního medvěda a způsob pečování tučňáků o vejce. 
A jak už je u paní učitelky zvykem, podnebné pásy se nám dostaly i do matematiky. Když jsme správně 

vyřešili příklady na dělení dvojciferným číslem, vyšly 
nám jednotlivé podnebné pásy i s živočichy a 
rostlinami.  

Nakonec jsme v českém jazyce napsali 
dopisy paní učitelce z dovolené, z různých míst 
Evropy. Z dopisů jsme se dozvěděli o památkách, 
zajímavých místech i poloze známých míst. To jsme 
využili ve vlastivědě. Zároveň jsme si uvědomili, v 
jakém podnebném pásu toto místo je, a odhadovali 
jsme, jaká zvířata či rostliny tam můžeme vidět. 

Ani nám nepřišlo, že se učíme. Jsme 
zvědavi, co nám paní učitelka vymyslí příště. 

J. Pluhař a N. Zámostná, 5.B 
Pošta 

Další zajímavou prací v lednu byl projekt 
Pošta. Na začátku tohoto projektu se nám podařilo paní učitelku překvapit. Víte, jaké bylo to překvapení? 

Napsali jsme paní učitelce dopisy. Napadlo nás, že je po chodbě rozvěsíme. Paní učitelka je cestou 
do třídy našla a posbírala. Udělalo jí to velikou radost, a tak nám pustila pohádku Pošťácká pohádka  od 
Karla Čapka. Moc se nám líbila. A poznali jsme, jak to na takové poště může chodit. I Kráčmerce přišel 
dopis. Ne od nás, ale od Rexe ze zahraničí. My nevíme, odkud Rex pochází, protože to zapomněl napsat 
do dopisu.  

Zjistili jsme spoustu informací o tom, jak pošta skutečně funguje. A od Ivana Vičara jsme četli 
pohádku Proč už psi nelítají a nemají rádi pošťáky. V pravidelné čtenářské dílně jsme přemýšleli, jaký dopis 
by napsali hrdinové našich knih. Nám se nejvíce líbila pohádka o poštmistrovi, ve které skřítci v noci třídili 
dopisy a hráli s nimi karty. 

N. Zámostná, J. Pluhař, 5.B 
1. vysvědčení na druhém stupni 

My, šesťáci, máme za sebou první vysvědčení na druhém stupni. Šestá třída byla velmi těžká. Měli 
jsme nové předměty (VKZ – výchovu ke zdraví, VKO – výchovu k občanství, fyziku, informatiku, zeměpis, 
dějepis a přírodopis). 

Podle mě se na vyučování musíme připravovat pravidelněji a více, protože učení je těžší a 
rozsáhlejší.  

Tomáš Schenk, 6. B  
Vysvědčení v 7. třídě 

31.1.2012 přišel pro nás všechny velice důležitý den, den rozdání vysvědčení. Tato vysvědčení 
byla rozdána podle abecedy, od chlapců po děvčata. Mnozí žáci jsou s vysvědčením spokojeni, protože z 
naší 7. třídy 17 žáků prospělo s vyznamenáním a 3 žáci neměli na vysvědčení žádnou horší známku, než je 
výborná. Vysvědčení nám rozdal třídní učitel Zdeněk Valečka 2. vyučovací hodinu. 

L. Augustinová, J. Schenk, 7. tř. 
První pomoc s paní učitelkou Lorencovou  

Na hodinu přírodopisu jsme si měli přinést resuscitační roušku. Paní učitelka Lorencová nám 
ukazovala, jak správně poskytovat první pomoc. My jsme si to taky mohli vyzkoušet  na umělém člověku – 
dýchali jsme přes resuscitační roušku… Musím říct, že je to fyzicky náročné. Bylo to super, všem se to moc 
líbilo a zase máme něco z jedné hodiny v hlavě. Jsme zase trošku chytřejší! Děkujeme paní učitelce za 
krásnou přednášku s praktickou ukázkou v hodině přírodopisu.  

                                                  Albín A. Balát, 8.A  
Olympiáda z českého jazyka 
 31. ledna již proběhlo školní kolo olympiády z českého jazyka. Jako obvykle se skládala z 
mluvnické a slohové části, kde bylo tentokrát téma Za dveřmi je... Této náročné soutěže se zúčastnilo asi 
deset žáků osmých a devátých tříd. 

Míša Augustinová, 9. tř.  
Výsledky školního kola Olympiády z českého jazyka 

1. místo – Ája Suchá, 9. tř. 
2. místo – Míša Augustinová, 9. tř. 
3. místo – Terka Karlovcová, 9. tř. 

Výherkyním samozřejmě gratulujeme a Áje s Míšou držíme palce v okresním kole. 
 



Deváťáci mezi prvňáčky 
 Ve čtvrtek si naše devátá třída připravila pro prvňáčky 

Soutěžní den. Ve třídě jsme se rozdělili do skupin a každá 
skupina si vymyslela jeden soutěžní úkol. My jsme například 
vymysleli „Počítací omalovánky", jiné skupiny si připravily 
soutěže jako skládání obrázků, vyprávění pohádek atd. 
Vrcholnou soutěží pak bylo skládání staveb z dřevěných kostek. 
Děti z první třídy se po skupinkách střídaly u všech soutěžních 
stanovišť a nakonec se jim sečetly body. Všechny skupinky byly 
obdarovány čokoládou a skupinka na prvním místě si rozdělila 
dokonce tři čokolády. Myslím, že se nikdo nenudil a soutěžní 
hodina se všem líbila.  

Tomáš Fejtek, 9. tř. 

Zápis do prvního ročníku 
Ve čtvrtek 19.1. se konal zápis dětí do 1. ročníku. Letošní 

zápis proběhl v pohádkovém duchu na motivy Krtečka. Deváťačky 
se také zapojily. Přivítaly děti a rodiče a pak je odvedly do tříd, kde 
se jich ujaly učitelky z 1. stupně. 

Budoucí prvňáčci si také mohli vyzkoušet interaktivní tabuli 
při poznávání písní z večerníčků a při plnění různých úkolů. 

Dětí přišlo opravdu hodně a myslím, že se jim u nás líbilo.  
Ája Suchá, 9. tř. 

Kino 
V pátek 27. ledna šel první stupeň a devátá třída do kina na nový animovaný film Na vlásku. 

Hlavní hrdinkou pohádky byla unesená princezna Locika s kouzelnými vlasy, které jí svítily, když 
zpívala. Locika bydlela ve věži se svojí únoskyní, o které si myslela, že je její matka. Věznitelka však 
byla čarodějka a vždy se jí vrátilo mládí při zpěvu u Lociky, protože na to reagovaly dívčiny léčivé vlasy. 
Princezna měla zakázáno chodit ven z věže. Jednou ale zákaz porušila, a tak začalo její dobrodružství. 

Myslím, že se všem vtipný film líbil. Po čtvrté hodině také deváťákům výjimečně skončilo 
vyučování. 

Míša Augustinová, 9. tř.  
Ve Staňkovském slavíku zvítězili všichni 

Dne 16. 2. 2012 
se uskutečnila 
v Lidovém domě školní 
soutěž Staňkovský 
slavík. Již 3. ročník této  
soutěže odstartoval na 
začátku školního roku, 
kdy probíhala třídní 
kola. Do Lidového 
domu pak postoupila 
jen dvacítka těch 
nejlepších.   

Celou soutěž 
provázela krásná 

atmosféra, dokonce i soutěžící se vzájemně podporovali a fandili si. Akci již tradičně provázel slovem 
pan ředitel ZŠ Staňkov Mgr. Jaroslav Šobr. V porotě zasedli za ZUŠ p. učitelka Adriana Christovová, za 
ZŠ učitelé Miroslava Budínová, Miriam Augustinová a Miloslav Khas a za školskou radu pan 
Ferdinand Schenk. 

Já jsem soutěžil s písní Pár přátel, kterou jsem věnoval své prima sestře Šarlotě. Své 
vystoupení jsem si užil i díky holkám, které mi pod pódiem fandily. Všichni jsme byli pochváleni za 
pěkné výkony i za odvahu a každý dostal na památku jojo s logem školy. 

V kategorii 1. stupně získala 1. místo Marie Šlehoferová, druhý byl Jindřich Krstev a třetí 
Lukáš Fejtek. Cenu poroty dostala Klárka Kozáková. Ze starších dětí porota ocenila 1. místem Terezu 
Leitlovou, 2. místem Tomáše Fejtka a 3. místem Soňu Arrammachovou. Ocenění soutěžící dostali 
kromě diplomů flashky a plyšáky. Tomáš Fejtek se stal vítězem diváckého hlasování, během kterého 
žáci předvedli taneční vystoupení. Pan ředitel také ocenil nejmladší účastnici soutěže, Elišku 
Jáchimovou z 1. třídy. 

Přestože si diplom domů přineslo jen několik soutěžících, myslím, že jsme vyhráli všichni. 
Překonali jsme trému a zaplněnému sálu jsme, doufám, připravili hezký večer. 

Albín Augustýn Balát, 8. A 


